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預先辦理廣交會進館証(IC卡)申請表

Pre-application Form for Buyer Entry Badge (IC Card)
只適用於香港地區採購商

For HONG KONG Buyers only
請用英文填寫  Please fill in ALL the information below in ENGLISH：
	採購商公司名稱 ：
Company Name
	

	公司地址 :

Company Address
	

	
	城市City：
	國家Country：

	採購商服務平台用戶名：

BEST User Name
	□沒有,我司是新採購商 We do not have the user name because we are new buyer

	聯絡人資料：

Information of Contact Person
	姓名Name:
	
	通知電郵
Email:
	

	
	電話     Tel:
	
	傳真Fax:
	

	辦証人員資料   Information of Applicants:

	採購商姓名Buyer’s Name (Same as the name shown on your Home-return Permit or passport)
	証件號碼 

回鄉咭號碼Home-return Permit No. / 護照號碼Passport No.
	國藉

Nationality
	採購商個人電郵

Personal Email of Buyer

	1.
	
	
	

	2.
	
	
	

	3.
	
	
	

	4.
	
	
	

	5.
	
	
	

	領取IC卡地點:

Location to collect your IC card
	香港灣仔港灣道一號會展辦公大樓31樓3106-7室

Room 3106–3107, Office Tower, Convention Plaza, No 1 Harbour Road, Wanchai, Hong Kong.


請同時電郵以下文件的清晰掃瞄檔到cs@cantonfair.org.cn, 否則申請將不會受理。
Please submit clear copies of the following documents, otherwise your application will not be processed.
1. 以上申請人的有效個人証件正本(港澳回鄉咭、海外護照或台胞証)

Personal document of the above applicants (Home-return permit, overseas passport or Taiwan Compatriot Travel Certificate)

2. 以上申請人的個人公司名片

Business Name Card of the above applicants
3. 正面並清楚顯示面容特徵的彩色証件近照一張
A recent colour passport photograph showing full frontal face with clear facial features
預先辦理廣交會進館証(IC卡) 注意事項
Pre-application for Buyer Entry Badge (IC Card) Attention
採購商注意事項 (必須閱讀) 
For Buyer’s attention (Must read).

1. 申請人必須在廣交會駐香港客商服務中心領取IC卡，此申請方為有效及將會免費辦理。

This application is only valid and free of charge if the IC Card will be collected at Canton Fair Hong Kong Customer Service Centre with an original and valid personal documents.
2. 申請表及相關資料必須電郵至 cs@cantonfair.org.cn (廣交會駐香港客商服務中心)，其他電郵將不會受理。

This form and required documents must be emailed to cs@cantonfair.org.cn (Canton Fair Hong Kong Customer Service Centre).  Other email addresses will not be entertained.
3. 申請表及相關資料齊備及提交後，本中心會在三個工作內以電郵通知聯絡人領取時間。
An Email Notice will be sent to the given contact person from Canton Fair Hong Kong Customer Service Centre with collection details within 3 working day if all required information is well received.
4. 申請接納後，如採購商最後未能在廣交會駐香港客商服務中心領取IC卡，而需要更改往廣交會其他的採購商報到處(包括廣交會展館或廣州指定酒店)領取，廣交會將收取200元人民幣作為手續費。
After the application is accepted, if the applicant is not able to collect his/her IC card at Canton Fair Hong Kong Customer Service Centre finally due to the change of the schedule, please note that RMB200 will be charged for each badge if the card will be collected at the other registration counters (Canton Fair Complex or appointed hotels in Guangzhou).
5. 預先提交辦理IC卡資料可節省採購商辦証時間，已預先登記的採購商請攜帶有效的個人証件正本(港澳回鄉咭、海外護照或台胞証)到廣交會駐香港客商服務中心，便可即時領取IC卡。

Pre-application surely saves your time in getting your IC card immediately at Canton Fair Hong Kong Customer Service Centre.  Please present the ORIGINAL and valid personal document (Home-return permit, overseas passport or Taiwan Compatriot Travel Certificate) to pick up your IC card.

Customer Service Hotline：(852) 2877 1318  Fax：(852) 2838 3169
Email：cs@cantonfair.org.cn Website: http://hk.cantonfair.org.cn

